



Great people.
Great camping.™

Cavendish

Route 6, Cavendish, PE CoA 1N0

koapei@pei.sympatico.ca

June 1-October 15 / 1er juin-15 octobre

RES (800) 562-1879 INFO (902) 963-2079

Wide beaches. Red sandstone cliffs. White lighthouses gleaming against the setting sun. Prince Edward Island has it all, and the Cavendish KOA puts you at the heart of things. The campground is just across the road from Cavendish Grove, PEI National Park on Route 6 between Cranberry Village and Avonlea Village. The farm immortalized in Anne of Green Gables is less than 1/2 mile from this KOA's open, grassy sites, and Avonlea Village is just next door. When you're not off touring or basking on the beach, try the large heated pool. Enjoy the free Sunday night hot dog roast and many other planned events. Kids flock to the wading pool and the new Jumping Pillow. There is a large field for soccer. Take the walking path to the Shining Waters Family Fun Park next door. **In the heart of Cavendish on Rt 6, between Cranberry Village and Avonlea Village, 1.5 km west of the intersection of Hwy 13 and Rt 6. Across the road from Cavendish Grove, PEI National Park.**

De vastes plages. Des falaises de grès rouge. Des phares blancs qui reluisent à la lumière du soleil couchant. L'Île-du-Prince-Édouard possède tout cela, et le KOA de Cavendish vous place en plein centre de l'action. Le camping est situé de l'autre côté de Cavendish Grove, le parc national de l'Île-du-Prince-Édouard, sur la route 6 entre le Cranberry Village et le village d'Avonlea. La ferme qui fut immortalisée dans la production Anne la maison aux pignons verts se trouve à moins d'un demi-mile des sites ouverts et herbeux de ce KOA, et le village d'Avonlea est juste à côté. Lorsque vous n'êtes pas partis faire une excursion ou en train de pique-niquer sur une plage, vous pouvez vous laisser tenter par notre grande piscine chauffée. Profitez de nos soirées de hot-dogs gratuits du dimanche ou de plusieurs autres activités planifiées. Les enfants s'amuse dans le petit bassin et dans la nouvelle structure gonflable. Il y a aussi un grand terrain de soccer. Empruntez le sentier vers le Shining Waters Family Fun Park juste à côté. **Au centre de Cavendish sur la route 6, entre Cranberry Village et le village d'Avonlea, à 1,5 km à l'ouest de l'intersection de la route 13 et de la route 6. Situé en face de Cavendish Grove, PEI National Park.**

